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Reflexe předmětu ZURb1411 Audiocafé  

V podzimním semestru minulý rok jsem si na doporučení kamarádky zapsal předmět Audiocafé. 

Trocha kontextu: jsem mladý člověk, který se poměrně dlouho zajímá o divadlo, umění, hudbu a 

studuje politologii (což uznávám, na první pohled to není úplně blízký obor). Byl jsem tedy ve skupině 

převážně žurnalistů značnou menšinou. Znamená to, že bych si kvůli tomu předmět neužil? Ne. 

Naopak! 

Na prvním setkání jsem pochopil, v jakém duchu se setkávání ponesou – ne příliš formální atmosféra 

v příjemném prostředí, s pitím v ruce, a především s velmi inspirativním poslechem a následnou 

debatou. Celý semestr byl ohraničen tématem boje. Tento termín byl vybraný docela chytře – 

nahrává nejrůznějším silným příběhům a zároveň do něj schováte skoro cokoliv. Toto však určitě 

nebylo na škodu, protože spektrum témat poslechů bylo opravdu široké. 

Zaujal mě hned první poslech. Strom storm (rozhodl jsem se reflexi psát opravdu pouze z mých 

dojmů, takže za případné chyby se omlouvám, píšu tak, jak si vše pamatuji). Dokument, který 

popisoval boj nejprve s jednotlivci, pak s úřady a pak vlastně se sebou samým. Osobně se mě téma 

ochrany stromů apod. moc nedotýká ale nad tímto dokumentem si dodnes občas zapřemýšlím. 

Přesně toto jsem spatřoval i na tvůrci dokumentu. Do doby, než mu pokáceli strom v jeho blízkosti by  

nad touto problematikou nejspíš nepřemýšlel. Spustilo to však vlnu reakcí, která vedla až k tomu, že 

se o téma začal více zajímat a dal vzniknout tomuto dokumentu. 

Jako řetězovou reakci bych se nebál popsat i celou moji zkušenost v rámci Audiocafé. Rozhodl jsem si 

zapsat předmět, i když je pro úplně jinou cílovou skupinu než jsem já -> dostal jsem se mezi lidi 

z jiného oboru -> získal jsem spoustu nových zkušeností. Takto bych mohl pokračovat ještě hodiny. 

Důležité je, že jsem si uvědomil, jak potřebná je komunikace napříč obory,  kolik si toho můžeme 

předat a kolik toho můžeme předat sami. 

Na závěr bych chtěl poděkovat skvělým vyučujícím, kteří s obrovským nadšením přicházeli na každé 

sezení a vždy s úsměvem nás provedli celým programem.  

 


